
Aktiven teniški klub v Murglah
Odkar so bila v začetku poletja dokončana in svečano

odprta leniška igrišča v Murglah, je na njih vedno živah-
no. Vroči poletni dnevi, ki niso najbolj primemi za
igranje lenisa, so minili, po končanih dopustih pa so
igrišča takorekoč slalno polna. Ker zgledi vlečejo, se je v
Murglah izredno povečalo zanimanje za tenis. To doka-
2uje tudi šlevilo prijav za nova igrišča na drugi strani
Mokrške ulice. Kar okoli 200 prebivalcev Murgel se je
prijavilo odboru za izgradnjo igrišč, ki je resno zastavil
svoje delo. Do začetka jeseni so bili pripravljeni načrti,
pridobljena dovoljenja in sklican seslanek članov, ki jih
je odbor seznanil s potekom priprav, s finančno kon-
stnikcijo in lerminskim planom izgradnje. Če bo vse po
sreči (in če teh »če-jev« ne bo preveč), bodo na začetku
prihodnje igralne sezone Ijubiteljem rekreacije na voljo
štiri nova teniška igrišča.

Na že obstoječih igriščih pa se je razmahnilo pravo
klubsko življenje. Dobro potezo je naredil klub - ki
deluje v okviru Krajevne skupnosti Murgle - z angažira-
njem oskrbnika športnega parka, ki vzorno skrbi za
igrišča, tako da so trenutno mcd najboljšimi v Ljubljani.
Pod streho je že nekaj začetniških tečajev za mladino in
odrasle in dva klubska turnirja. Na jesenskem, na kate-
rem je v štirih kategorijah sodelovalo kar 72 članov, so
bili v zakijučnih bojih doseženi naslednji rezultati:

Člani A (do 35 let): Roman Mazi : Matjaž Kukovk
6:2, 6:4, člani B (nad 35 let): Anton Glavan : Kazimir
Rapoša 6:1, 6:3; članice: Maruša Glavan : Karin Glavan
9:7; člani-dvojice: Lenart Šetinc-Kazimir Rapoša : An-
ton Glavan-Igor Ahčan 7:5, 6:4. Člani kluba so se
organizirano udeležili tudi občinskega prvenstva v vseh
kategorijah, kjcr pa letos niso dosegli tako vidnih rezulta-
tov kot lani.

Poleg novih igrišč, katerih gradnjo vodi nov priprav-
Ijalni odbor, ima klub v načrtu še izgradnjo slene ob
sedanjih igriščih in majšega objekta z garderobo, shram-
bo in po možnosti z manjšim bifejem. Nekaj sredstev v ta
namen je že zbranih, glavno pa bo treba opraviti s
prostovoljnim delom.

Ob delu kluba se je pokazalo, kako si ljudje pravza-
prav zelijo raznih oblik rekreacije in zabave. To je bilo
lepo vidno ob otvoritvi igrišč, ko se je zbralo neverjetno
veliko število krajanov, pa potem ob turnirju, ko se je
zbralo precej gledalcev, k čemur je seveda pripomogel
improvizirani bife. Lepo je bil obiskan tudi planinski izlet
na Kofce wi Košuto, ki ga je klub pripravil v začetku •
septembra. Udeležba bi bila še večja, te izleta zaradi
vremena ne bi prelagali. Navdušenje je bilo tolikSno, da
bo podoben izlet treba kmalu ponoviti. Mogoče bodo
taki izleti sploh postali stalna dejavnost kluba v mesecih.
ko se tenisa ne da igrati.

Skratka - v Murglah postaja živahno.


